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ČESKO: PES se prý změní – restauracím a hospodám hrozí omezení provozu i v nižších
stupních. Co z toho plyne? Zásadní předpoklad je, že nám vláde banda darebáků – kdo nemá místo
mozku koblihy, ten to musí vidět. Dokázali to mnohokrát.

Restrikce jsou v platnosti, přitom počty tzv. nakažených stále rostou. Systém PES tak, jak je
nyní nastaven, nedává smysl – jeho zásadními vstupními hodnotami jsou totiž počty pozitivně
testovaných. Systém se potácí na vysokých stupních – i když reálný stav tomu neodpovídá. Počet
pozitivně testovaných je totiž číslo, které je daleko vyšší, než počet reálně nemocných.

Předpokládejme zásadní cíl: co nejvíce poškodit restaurace a hospody. Vláda tento cíl
dokazuje každým svým krokem.

A předpokládejme, že PES na vysokých hodnotách je pro vládu politický problém: ukazuje, že
restrikce nefungují a postupně nahlodávají poslušnost občanů.

Očekávám další úpravy Psa. Takové, které umožní papírový pokles do politicky přijatelnějších
stupňů, ale přitom zajistí, že hospody a restaurace budou trpět.

Plánované restrikce i pro nižší stupně jsou toho podle mě jasným důkazem.

Nedává to logiku?

A ať mi nikdo netvrdí, že přece Babiš nebo Hamáček nechtějí poškozovat malé podnikatele. “Proč by
to dělali?” “Co by z toho měli?”

Co měl Gottwald ze zničení malých podnikatelů? Je načase si uvědomit, že tato jména spojuje
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jejich nenávistná mentalita.

Soudím, že jediná forma komunikace s touto vládou je už jen hromadná občanská
neposlušnost. Jedinou morálně správnou reakcí je otevřít všechny malé a střední podniky. Protože
státní aparát nemá žádné páky, aby to nějak řešil. Kolik zvládne policie zavřít hospodských? Kolik
zvládne vzít do vazby hostů či zákazníků? Víte, že policie má omezené zdroje? Že musí řešit každý
kilometr? Každý litr benzínu? Pokud nás bude dostatečný počet, nemůže to vláda vyhrát.

Takže pojďme konečně Česko otevřít!
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